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Protokół Nr XLII/14 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 3 września 2014 r. 

 
 

Sesja odbyła się w sali Regionalnego Centrum Biblioteczno-
Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9b. 
 
W sesji uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni radni - 
L. Jakubowski, A. Łyczek i Wojciech Winiarski 
W sesji udział wzięli – burmistrz A. Jarzyński, zastępca burmistrza 
K. Ziółkowski, sekretarz D. Kubiś, skarbnik I. Czarnota, sołtysi, kierownicy 
wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz osoby zaproszone.  
 
 
Ad 1. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk otworzyła sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom. 
 
Przewod. obrad stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 
 
Udzieliła głosu Januszowi Piwowarczykowi przewodniczącemu Sekcji 
Emerytów i Rencistów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Szydłowcu 
jednocześnie przewod. Komitetu Budowy Pomnika TON. 
Poinformował, że w tym roku mija 75. rocznica powstania Tajnej Organizacji 
Nauczycielskiej, która na terenie Generalnej Guberni działała od 1939 do 1945 
roku. Była to organizacja związkowa, która organizowała pomoc uczniom, 
nauczycielom a przede wszystkim w pamięci Polaków zapisała się, jako 
organizacja prowadząca przez cały czas wojny tajne nauczanie. Poinformował, 
że opracowano biogramy 30 nauczycieli z terenu miasta, gminy i powiatu 
szydłowieckiego i zamieszczone zostały w jednym z numerów „Ziemi 
Odrowążów”. Inicjatywa upamiętnienia tych ludzi nadając jednej z ulic miasta 
nazwę Tajnej Organizacji Nauczycielskiej ze względów organizacyjnych nie 
powiodła się. Ale w tej chwili realizowany jest pomysł budowy pomnika. 
Powstał Komitet Budowy Pomnika TON, który posiada już dokumentację 
i projekt. Projekt przedstawia uchylone okno, w którym specjalne ustawienie 
kwiatka lub firanki oznaczało, że jest bezpiecznie i można przyjść na tajne 
lekcje. Pomnik zostanie usytuowany na placu licealnym, przy skrzyżowaniu ulic 
Kościuszki i Zamkowej w Szydłowcu. Odsłonięcie planowane jest na Dzień 
Edukacji Narodowej w 2014 roku. Cel jest bardzo wzniosły, każdy się zgodzi, 
że działalność nauczycieli z tego terenu jest godna upamiętnienia, ale by go 
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sfinalizować niezbędne jest finansowe wsparcie. I właśnie o takie wsparcie 
zwrócił się do wszystkich obecnych na sesji. 
 
Podziękował p. Markowi Koniarczykowi, który zrealizował swoją obietnicę 
przedwyborczą budowy parkingu przed budynkiem Gimnazjum przy 
ul. Folwarcznej, przy poparciu Rady Miejskiej i Burmistrza.  
 
 
Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
4. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
5. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej na rok 2014, 
b) sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr 133/XX/12 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 19 października 2012 r. w sprawie podziału gminy 
Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

c) zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 2 w Szydłowcu, 
uzupełnienia adresów siedzib obwodowych komisji wyborczych oraz 
sprostowania błędu pisarskiego, 

d) zmiany uchwały Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
28 marca 2014 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północno-
wschodniej części miasta Szydłowca zatwierdzonego uchwałą 
Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu w dniu 26 marca 2012 r. 
obejmujący obszar działek nr 1380/15, 1380/4, 1381/15, 1381/4, 1382/12, 
1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 w mieście Szydłowcu. 

7. Zapoznanie się z „Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla gminy 
Szydłowiec” 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
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Ad 3. 
Informację z prac Burmistrza pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 
okres od 28 lipca do 3 września 2014 r. przedstawił burmistrz Andrzej 
Jarzyński. 

I. Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 
1. Zarządzenie Nr 89/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 lipca 2014 roku 

w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej oraz w planie 
finansowym wydatków majątkowych na rok 2014. 

2. Zarządzenie Nr 90/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 lipca 2014 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości zabudowanej zasłoną 
śmietnikową przeznaczonej do dzierżawy na okres 10 lat, położonej 
w Szydłowcu przy ul. Staszica. 

3. Zarządzenie Nr 91/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 lipca 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na dzierżawę nieruchomości 
przeznaczonej pod parking, położonej w Szydłowcu na osiedlu 
„Wschód”przy ul. Staszica na okres 10 lat z warunkiem ustanowienia prawa 
przejazdu i przechodu przez w/w teren do działki nr 5746/4 oraz powołania 
komisji przetargowej. 

4. Zarządzenie Nr 92/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o przyznanie w roku 
szkolnym 2014/2015 pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników 
i materiałów edukacyjnych. 

5. Zarządzenie Nr 93/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, 
położonej w Szydłowcu przy ul. Północnej (pod Rynianką) oznaczonej 
numerami działek 757 i 758. 

6. Zarządzenie Nr 94/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Partyzantów 
a przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno stojąca 
i bliźniaczą. 

7. Zarządzenie Nr 95/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno stojącą 
i bliźniaczą, położonych w Szydłowcu przy ul. Partyzantów i powołania 
komisji przetargowej. 

8. Zarządzenie Nr 96/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie przeznaczenia lokali mieszkalnych do sprzedaży na rzecz najemcy 
w drodze bezprzetragowej oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczanych do sprzedaży. 

9. Zarządzenie Nr 97/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
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10. Zarządzenie Nr 98/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, położonych 
we wsi Zdziechów gmina Szydłowiec i powołania komisji przetargowej. 

11. Zarządzenie Nr 99/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej, położonej we wsi Sadek gmina Szydłowiec. 

12. Zarządzenie Nr 100/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej, 
położonej we wsi Sadek gmina Szydłowiec oraz powołania komisji 
przetargowej. 

13. Zarządzenie Nr 101/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki 
a przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i usługi. 

14. Zarządzenie Nr 102/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych, 
położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki oraz powołania komisji 
przetargowej. 

15. Zarządzenie Nr 103/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej, położonej we wsi Majdów gmina Szydłowiec. 

16. Zarządzenie Nr 104/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 6 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia II przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej, 
położonej we wsi Majdów gmina Szydłowiec oraz powołania komisji 
przetargowej. 

17. Zarządzenie Nr 105/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 18 sierpnia 2014 
roku w sprawie zmian w planie wydatków budżetu na rok 2014. 

18. Zarządzenie Nr 106/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 18 sierpnia 2014 
roku w sprawie upoważnienia do przeprowadzenia kontroli prawidłowości 
wykorzystania dotacji przez niepubliczne przedszkole działające na terenie 
gminy Szydłowiec. 

19. Zarządzenie Nr 107/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 21 sierpnia 2014 
roku w sprawie nieskorzystania z prawa pierwokupu. 

20. Zarządzenie Nr 108/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 26 sierpnia 2014 
roku w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2014. 

21. Zarządzenie Nr 109/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 26 sierpnia 2014 
roku w sprawie wyznaczenia Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty, jako 
jednostki właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielania 
zamówienia na „Zakup i dostawę oleju opałowego do szkół 
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22. Zarządzenie Nr 110/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 27 sierpnia 2014 
roku w sprawie wyposażenia klas pierwszych publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec w bezpłatne 
podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe na rok szkolny 
2014/15.  

23.  Zarządzenie Nr 111/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 sierpnia 2014 
roku w sprawie ogłoszenia przetargu na dzierżawę terenu o pow. 16 m2 
z działki oznaczonej numerem 5757/39, zabudowanego zasłoną 
śmietnikową, położonej w Szydłowcu na osiedlu „Wschód” przy ul. Staszica 
na okres 10 lat oraz powołania komisji przetargowej. 

24. Zarządzenie Nr 112/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 sierpnia 2014 
roku w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Szydłowiec, kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
przebiegu realizacji wykonania planu finansowego instytucji kultury za 
I półrocze 2014 roku. 
 
II. Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące 

projekty uchwał: 
1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dotyczącego zasad i trybu 

korzystania ze stadionu MKS „Szydłowianka” podczas rozgrywania meczów 
piłki nożnej III i IV Ligii niebędących imprezą masową. 

2. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz ich 
najemców. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 227/XXXVII/14 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego północno – wschodniej części miasta Szydłowca 
zatwierdzonego uchwałą Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
26 marca 2012 roku obejmujący obszar działek nr 1380/15, 1380/4, 1381/15, 
1381/4, 1382/12, 1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 w mieście 
Szydłowcu. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2014. 
5. Projekt uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale 

Nr 133/XX/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 19 października 2012 r. 
w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej 
Nr 2 w Szydłowcu, uzupełnienia adresów siedzib obwodowych komisji 
wyborczych oraz sprostowania błędu pisarskiego. 
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Ponadto Burmistrz: 
‐ udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
‐ w okresie od 25 lipca do 3 września 2014 roku Burmistrz wydał 2 decyzje 

umorzeniowe dla osób fizycznych na łączną kwotę 1.982,00 zł., w tym 
1 decyzję w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 1.031,00 zł. oraz 
1 decyzję w podatku od nieruchomości na kwotę 16,00 zł.  

 
 
Ad 4. 
Skarbnik Iwona Czarnota przedstawiła zmiany wprowadzone w budżecie 
Gminy Szydłowiec w trybie art. 257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych 
pomiędzy sesjami, tj. od 28 lipca do 3 września 2014 r.  

 
1. Zarządzeniem Burmistrza Nr 89 z dnia 31 lipca 2014r. 

‐ zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 175.195 zł 
 Decyzją Wojewody Mazowieckiego zwiększono plan  

w dziale 852 rozdz. 85215 o kwotę 3.599 zł z przeznaczeniem na wypłatę 
zryczałtowanych dodatków energetycznych za III kwartał 2014r. oraz 
koszty tego zadania obsługi – 2%, 

 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 96 zwiększono plan  
w dziale 852 rozdz. 85216 o kwotę 152.376 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie wypłat zasiłków stałych, 

 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 98 zwiększono plan  
w dziale 852 rozdz. 85214 o kwotę 6.193 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych, 

 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 149 zwiększono plan  
w dziale 750 rozdz. 75011 o kwotę 627 zł z przeznaczeniem na wydatki 
bieżące,  

 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 148 zwiększono plan  
w dziale 852 rozdz. 85213 o kwotę 3.900 zł z przeznaczeniem na 
opłacenie składek na ubezpieczenia zdrowotne, 

 Zgodnie z Decyzją Zarządu Powiatu w Szydłowcu zwiększono plan 
o kwotę 8.500 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie: 
- zakupu torby medycznej dla OSP w Woli Korzeniowej – 2.500 zł, 
- zakupu piły do betonu i stali dla OSP w Szydłowcu – 2.500 zł, 
- modernizacji starej części szkoły w Sadku – 3.500 zł. 

 
2. Zarządzeniem Burmistrza Nr 108 z dnia 26 sierpnia 2014r. 

‐ zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 19.961 zł 
 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 127 zwiększono plan w dziale 

801 rozdz. 80101 o kwotę 19.961 zł z przeznaczeniem na wyposażenie 
szkół w podręczniki oraz materiały edukacyjne i ćwiczeniowe. 
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Razem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 195.156 zł 
 

 
Ad 5. 
Zastępca burmistrza Krzysztof Ziółkowski przedstawił informację z realizacji 
uchwał podjętych na ostatniej sesji. Poinformował, że na ostatniej sesji w dniu 
28 lipca 2014 r. Rada Miejska podjęła uchwały: Nr 248/XLI/14 jest w trakcie 
realizacji, Nr 249/XLI/14 jest w trakcie realizacji i Nr 250/XLI/14 również jest 
w trakcie realizacji. 
 
 
Ad 6a. 
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła proj. uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na 2014 rok./w zał. do prot./ 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, Komisji 
Infrastruktury, Statutowej, Edukacji i Rewizyjnej, które wydały opinię 
pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 10 głosów, wstrzymujących się -2 głosy  
 
 
Ad 6b. 
Sekretarz D. Kubiś w imieniu Burmistrza i po konsultacji z Wojewódzkim 
Biurem Wyborczym w Radomiu zgłosiła autopoprawkę polegającą na zmianie 
nazwy projektu uchwały. Następnie zapoznała z projektem uchwały w sprawie 
zmiany załącznika do uchwały Nr 133/XX/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 19 października 2012 r. w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi 
wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych 
w każdym okręgu. 

Wyjaśniła, że Rada Miejska w Szydłowcu uchwałą Nr 133/XX/12 z dnia 
19 października 2012 roku, dokonała podziału Gminy Szydłowiec na okręgi 
wyborcze, ustalając ich numery i granice oraz liczbę radnych wybieranych 
w każdym okręgu wyborczym. W opisie granic okręgu wyborczego nr 9 błędnie 
wpisano, że w granice tego okręgu wchodzi ul. Kolejowa z numerami 
parzystymi do 12 do 140, zamiast od 12 do 140. Jest to oczywisty błąd pisarski, 
który winien być poprawiony. W związku z tym należy podjąć uchwałę 
w sprawie sprostowania tego błędu. 
 
Opinie komisji: 
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Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, Komisji 
Infrastruktury, Statutowej, Edukacji i Rewizyjnej, które wydały opinię 
pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad 6c. 
Sekretarz D. Kubiś w imieniu Burmistrza i po konsultacji z Wojewódzkim 
Biurem Wyborczym w Radomiu zgłosiła autopoprawkę polegającą na zmianie 
nazwy projektu uchwały. Zapoznała Radę z projektem uchwały w sprawie 
zmiany załącznika do uchwały Nr 165/XXV/13 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie podziału Gminy Szydłowiec na stałe obwody 
głosowania, zmienionej uchwałą Nr 231/XXXVII/14 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 r. w sprawie zmiany siedziby Obwodowej 
Komisji Wyborczej Nr 2 w Szydłowcu.  

Wyjaśniła, że Rada Miejska w Szydłowcu, uchwałą Nr 165/XXV/13 
z dnia 20 lutego 2013 roku, dokonała podziału Gminy Szydłowiec na stałe 
obwody głosowania, ustalając ich numery, granice oraz siedziby obwodowych 
komisji wyborczych natomiast uchwałą Nr 231/XXXVII/14 z dnia 28 marca 
2014 r. Rada Miejska w Szydłowcu zmieniła siedzibę Obwodowej Komisji 
Wyborczej Nr 2 w Szydłowcu. Zmiana siedziby komisji była konieczna ze 
względu na odbywające się w maju tego roku wybory do Parlamentu 
Europejskiego, a komisja miała swoją siedzibę w zamku szydłowieckim, 
w którym trwały prace remontowe.  
Obecnie po zakończeniu prac remontowych Burmistrz Szydłowca wnioskuje 
o zmianę siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 2 i ustalenie jej ponownie 
na Szydłowieckie Centrum Kultury i Sportu – Zamek, ul. Gen. Józefa 
Sowińskiego 2. 
W uchwale Nr 165/XXV/13 z dnia 20 lutego 2013 roku określone zostały 
siedziby obwodowych komisji wyborczych. W okręgach wyborczych od nr 8 do 
nr 11 omyłkowo pominięte zostały adresy komisji. W związku z tym konieczne 
jest uściślenie tych adresów. 
Ponadto w nazwie siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 4 w Szydłowcu 
stwierdzono oczywisty błąd pisarski, a mianowicie błędnie wpisano imię 
patrona szkoły. W związku z tym konieczne jest sprostowanie tego błędu. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, Komisji 
Infrastruktury, Statutowej, Edukacji i Rewizyjnej, które wydały opinię 
pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
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głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad 6d. 
Insp. Albert Krzewiński przedstawił proj. uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej części miasta 
Szydłowca zatwierdzonego uchwałą Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu w dniu 26 marca 2012 r. obejmujący obszar działek nr 1380/15, 
1380/4, 1381/15, 1381/4, 1382/12, 1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 
w mieście Szydłowcu. 

Poinformował, że w załączniku graficznym do uchwały 
Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej części miasta 
Szydłowca zatwierdzonego uchwałą Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu w dniu 26 marca 2012 r. obejmujący obszar działek nr 1380/15, 
1380/4, 1381/15, 1381/4, 1382/12, 1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 
w mieście Szydłowcu, nie objęto granicami opracowania działki nr 1383/15.  

W związku z tym konieczna jest korekta załącznika graficznego w celu 
doprowadzenia do zgodności załącznika graficznego z treścią uchwały.  
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, Komisji 
Infrastruktury, Statutowej, Edukacji i Rewizyjnej, które wydały opinię 
pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały. 
głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad 7. 
Z „Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2013 dla gminy Szydłowiec” 
zapoznała Radę Henryka Kałużyńska Kier. Działu Pomocy Środowiskowej 
MOPS w Szydłowcu. 
 

Poinformowała, że zgodnie z art.16 ustawy z dnia 12 marca 2004 roku 
o pomocy społecznej gmina jest obowiązana do przygotowania oceny zasobów 
pomocy społecznej. Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego do 
30 kwietnia przedstawia radzie gminy ocenę zasobów pomocy społecznej. 
Ocena ta wraz z rekomendacjami jest podstawą do planowania budżetu na rok 
następny. 
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Zasoby pomocy społecznej obejmują infrastrukturę, kadrę, organizacje 
pozarządowe, nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej, osoby 
i rodziny korzystające z pomocy społecznej, rodzaje problemów i ich rozkład 
ilościowy. 
Ocena zasobów pomocy społecznej to nic innego jak informacja na temat 
obszaru pomocy społecznej w gminie. Z jednej strony służy ona przedstawieniu 
aktualnego status quo tego obszaru na tle lokalnej sytuacji społecznej 
i demograficznej, z drugiej zaś może być przydatna w wytyczaniu kierunków 
zmian i projektowaniu sposobów rozwiązywania problemów społecznych. 
Z założenia powinna być ona wykorzystywana do planowania budżetu gminy. 
Mogłoby się wydawać, że ozps swoim zakresem znacznie wykracza poza 
tematykę pomocy społecznej. Jednak ocena niektórych problemów związanych 
ze zjawiskiem wykluczenia społecznego nie będzie właściwa bez oceny lokalnej 
sytuacji na rynku pracy, dostępnego zasobu lokali socjalnych czy też lokalnych 
możliwości i dostępu do różnych form aktywizacyjnych. 
Są tu zebrane dane statystyczne opisujące obszar pomocy społecznej, 
przedstawiające go przy pomocy wybranych wskaźników. Oprócz danych 
pochodzących ze źródeł własnych ośrodka pomocy społecznej, automatycznie 
generowane są dane statystyczne gromadzone przez M.P i Polityki Społecznej, 
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych, MEN, GUS. 
 
Przedstawiła wnioski, które można wysnuć z przeprowadzonej ozps za 2013 
rok:  
1. w obszarze sytuacji demograficznej od kilku lat obserwuje się postępujący 

spadek liczby mieszkańców. I tak w porównaniu z rokiem 2012 nastąpiło 
zmniejszenie liczby mieszkańców o 169 osób tj. 3 %. Zmiany dokonują się 
też w strukturze wiekowej - nastąpiło zmniejszenie liczby mieszkańców 
w przedziale wiekowym 0-17 lat o 319 osób, zwiększenie liczby osób 
w wieku aktywności zawodowej o 463 osoby i zmniejszenie liczby ludności 
o 331 osób, jeśli chodzi o osoby w wieku poprodukcyjnym. 

2. w obszarze rynku pracy nastąpił wzrost liczby bezrobotnych o 3,71 %. 
Wzrosła liczba osób długotrwale bezrobotnych o 6, 78 % i spadek liczby 
bezrobotnych z prawem do zasiłku o 5,46 %. 

3. w obszarze infrastruktury społecznej należy zaznaczyć, że: 
− liczba mieszkań w zasobach mieszkaniowych gminy pozostaje na tym 

samym poziomie, 
− zwiększa się liczba osób eksmitowanych ubiegających się mieszkania 

socjalne, 
− brak jest żłobków, instytucji dziennego opiekuna, być może liczba miejsc 

w przedszkolach jest też niewystarczająca skoro 18-gu dzieciom w 2013 
roku nie przyznano miejsca w przedszkolu. 

4. w zakresie pomocy społecznej: 
− w 2013 r. z pomocy społecznej skorzystało 1069 rodzin. W stosunku do 

2012 roku jest to wzrost o 2,49 %. Więcej osób korzystało ze świadczeń 
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− powody ubiegania się o pomoc: ubóstwo- wzrost o 9, 40 %, bezrobocie – 
wzrost o 4, 71 %, długotrwała lub ciężka choroba –wzrost o 4,82 %, 

− formy udzielanej pomocy: 
 ● zasiłek stały -wzrost liczby osób korzystających o 5,72 % 
 zasiłek okresowy -wzrost liczby osób korzystających o 2,21 % 
 zasiłek celowy- wzrost liczby osób korzystających o 9,24 % 
 dps-y liczba osób na tym samym poziomie, ale wzrastają wydatki 

w związku ze wzrostem miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca 
domu, 

 stypendia i zasiłki szkolne wzrost liczby odbiorców o 180 osób tj. 5,74 
% 

Reasumując należy stwierdzić, że wzrasta liczba beneficjentów pomocy 
społecznej a tym samym wydatki. Na przestrzeni ostatnich lat nie zmieniła się 
infrastruktura pomocy społecznej. Odczuwalny jest brak instytucji typu: 
środowiskowy dom samopomocy, noclegownia, jadłodajnia, różne formy 
wsparcia dla osób zależnych: mieszkania chronione, wspierane. Należy rozwijać 
usługi opiekuńcze dla osób starszych. Należy aktywizować osoby z grup tzw. 
wykluczenia społecznego. Liczba 28-30 osób rocznie aktywizowanych 
w ramach realizowanego przez ośrodek projektu systemowego ”Będziesz 
zaradny wygrasz” być może jest liczbą optymalną, ale należy zwiększyć 
efektywność zatrudniania tych osób po ukończeniu cyklu szkoleń prowadzonych 
w jego ramach. Nasze doświadczenia są takie, że pracę znajduje 1/3 tych osób. 
Już dziś wiadomo, że od chwili opracowania ozps za 2013 rok doszły nowe 
zadania dla ośrodka pomocy społecznej: np. dodatek energetyczny dla odbiorcy 
wrażliwego, karta dużej rodziny. Budżet ośrodka w 2013 wyniósł 12 540 632 
i w stosunku do 2012 r. wzrósł o ponad 53 000 zł tj.0,43 %. 
 
Rada Miejska zapoznała się z „Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2013 
dla gminy Szydłowiec” 
 
 
Ad 8.  
Radny T. Rut w imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o wykonanie 
remontu drogi od wsi Szydłówek k.kościoła do Podlasu. 
- zwrócił się o udzielenie pomocy przez MOPS Panu Piotrowi Janasowi zam. 
Sadek Komorniki.  
 
Radny M. Plewa stwierdził, że zbliża się koniec roku i trzeba się zastanowić, 
w jaki sposób zagospodarować środki przeznaczone w budżecie na budowę 
mieszkań socjalnych żeby jeszcze w tym roku można było, chociaż część tych 
środków wykorzystać. 
- prace na Rynku Wielkim i ul. Radomskiej miały być zakończone do końca 
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sierpnia. Już widać, że nie zostały wykonane. Zapytał, czy wiadomo, kiedy 
nastąpi realne zakończenie tych robót. Jeśli to jest opóźnienie planowane to czy 
będzie w jakiś sposób rekompensowane przez wykonawcę? 
 
Radna I. Świątkiewicz-Woda zapytała, czy w najbliższym czasie jest 
planowane rozpoczęcie budowy parkingu obok przedszkola przy ul. Staszica. 
 

 
Radna Dorota Jakubczyk odczytała interpelacje a następnie złożyła je na 
piśmie. 
„Na podstawie § 26 Statutu Gminy Szydłowiec składam n/w interpelacje: 
1. Proszę o przedłożenie wykazu zadań zrealizowanych w ramach Funduszu 

Sołeckiego do dnia 03 września 2014 r. W przypadku zadań jeszcze 
niezrealizowanych proszę o określenie terminu ich realizacji. 

2. W związku z tym, że Rada Gminy otrzymała do wiadomości pismo z dnia 
20 stycznia 2014 r. skierowane przez Sołtysów Gminy Szydłowiec w sprawie 
podniesienia miesięcznej diety, proszę o udzielenie odpowiedzi, jaka decyzja 
zapadła w tej sprawie i co dalej...? 

3. Proszę o przeznaczenie środków w kwocie 214.000 zł z przeznaczeniem na 
zdarzenia losowe tj. na remonty dachów w szkołach, które wpłynęły do budżetu 
Gminy w m-cu listopadzie 2013 roku i znajdują się nadal w nadwyżce budżetowej. 
Środki te powinny zostać wykorzystane zgodnie z nakazem wydanym przez 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Szydłowcu. 

4. Proszę o wykoszenie poboczy drogi gminnej w Majdowie oraz udzielenie 
odpowiedzi, na jakim etapie znajduje się sprawa dotycząca zajęcia części tej drogi 
przez mieszkańca Majdowa. 

5. Proszę o udzielenie odpowiedzi na jedną z moich interpelacji (złożonej na piśmie) 
w dniu 30 stycznia b.r. w sprawie kostki zdemontowanej w centrum Szydłowca. 

6. Jakie działania zostały podjęte w sprawie odbioru odpadów komunalnych z marketu 
„TESCO" przez firmę „ALMAX"? Otrzymana odpowiedź na moją interpelację 
z dnia 30 stycznia b.r., cytuję: „Do chwili obecnej nie otrzymano odpowiedzi" od 
supermarketu „TESCO" jest drwiną ze strony urzędnika udzielającego odpowiedzi! 
Pytam, od czego jest Wydział Komunalny i jak przestrzegana jest uchwała podjęta 
przez Radę Miejską w Szydłowcu w sprawie „wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli 
nieruchomości na terenie gminy Szydłowiec" oraz gdzie trafiają opłaty od w/w 
marketu, a może od innych również. Czy ktoś nad tym panuje?” 

 

Radna B. Grzyb zwróciła się o wykoszenie obrzeży dróg, aby ułatwić dzieciom 
dojście do szkoły. 

 
Radny W. Cieloch zwrócił się o wyremontowanie mostu na drodze Zastronie –
Świniów, gdyż jego stan techniczny zagraża użytkownikom. 
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Stwierdził, że droga do młyna jest porośnięta krzakami. Należy zmusić 
prywatnego właściciela, do którego ten teren należy do wykoszenia tych 
krzaków. 
 
Radny Marek Koniarczyk odczytał interpelacje a następnie złożył je na piśmie. 
1. „Na osiedlu „Nad zalewem” przy ulicy Witosa obok posesji P. Sali zam. 

Partyzantów 28 niedaleko skrzyżowania zapadła się kratka burzowa deformując 
asfalt tworząc wgłębienie, niebezpieczne dla ruchu drogowego. Podobna sytuacją 
jest z asfaltem kilka metrów dalej w kierunku ulicy Witosa 5. W związku 
z powyższym wnioskuję o naprawę asfaltu w tych miejscach. Istnieje zagrożenie ze 
względu na bezpieczeństwo ruchu pojazdów i pieszych poprzez dalsze zapadanie 
się asfaltu i kratki burzowej. W ubiegłym roku poprawiono częściowo te 
wgłębienia, ale w tym roku problem ten znów się pojawił. 

 
2. W związku z wyborami samorządowymi wyznaczonymi na 16 listopada większość 

gmin uchwali budżety na rok 2015 dopiero w styczniu. Burmistrz jest zobowiązany 
do przedłożenia projektu budżetu do 15 listopada zgodnie z ustawami o finansach 
publicznych oraz o samorządzie terytorialnym.  

Czy jako radni tej kadencji możemy oczekiwać projektu czy już nowa rada zajmie się 
jego przygotowaniem. Czy odchodząca rada przygotowuje budżet dla następnej i dla 
nowego burmistrza, jeśli ten się zmieni, wydaje mi się to trochę nielogiczne. Czy 
burmistrz jest w stanie udzielić mi dzisiaj odpowiedzi ? 
 
3. 20 sierpnia odbyło się postępowanie w sprawie udzielenia zamówienia publicznego 

prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego przez Gminę Szydłowiec 
„Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych w Gminie Szydłowiec, oraz 
prowadzenie na terenie gminy Szydłowiec punktów selektywnego zbierania 
odpadów komunalnych (PSZOK)”. Czy wybrano oferenta i kiedy rozpoczną się 
prace nad ustaleniem stawek za odbiór odpadów? 

 
4. Chciałbym wrócić do interpelacji złożonych na piśmie na sesji w dniu 28 lipca 

2014 r. tj. interpelacji nr 2 pkt f oraz 4, 5, 6 i 7 na które do dzisiaj nie otrzymałem 
odpowiedzi. Zwracam uwagę, że nie udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnego 
(reprezentanta danej społeczności, czyli mieszkańców gminy) jest złamaniem 
zapisów statutu Gminy Szydłowiec tj. § 26 pkt 2 oraz art. 30 pkt 1 i 3 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. ze zm. Chciałbym przypomnieć, że 
burmistrz, jako organ wykonawczy podlega kontroli rady miejskiej zgodnie z art. 
18a pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. ze zm. Po raz 
ostatni upominam się o odpowiedzi pisemne na powyższe interpelacje”. 

 
Radny K. Gula w imieniu mieszkańców m. Książek Nowy zwrócił się 
o wykoszenie zarośniętych poboczy tej drogi. Zwrócił się do służb komunalnych 
o monitorowanie tego typu spraw - co jakiś czas przejechać i zobaczyć czy nie 
trzeba już pokosić. 
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- radnego bulwersuje coroczne łatanie dziur w asfaltowych nawierzchniach 
dróg. Jego zdaniem powinno to być wykonywane prawidłowo żeby wytrzymało 
dłuższy okres czasu i wyglądało estetycznie. 
 
Radny M. Plewa zapytał jak się zakończyło postępowanie przed Rzecznikiem 
Dyscypliny Finansów Publicznych w związku z wystąpieniem zobowiązań 
wymagalnych w SZUK. Radni chcieliby poznać konkretne szczegóły. 
 
 
Ad 9.  
Burmistrz A. Jarzyński poinformował, że na niektóre interpelacje i zapytania 
odpowie ustnie na sesji a na pozostałe udzieli odpowiedzi na piśmie. 
- radnemu T. Rutowi zaprosił do siebie na rozmowę panią J. Kałużyńską 

i radnego odnośnie udzielenia pomocy Panu Piotrowi J. 
- radnemu M. Plewie - informacja o terminie zakończenia prac na Rynku 

Wielkim i ul. Radomskiej do końca sierpnia była wstępna. Ze względu na 
warunki atmosferyczne była mowa, że termin może być przesunięty. Jest to 
zgodne z umową. Przez pewien okres czasu prace ziemne nie mogły być 
prowadzone ze względu na opady atmosferyczne, dlatego przesunięcie 
terminu jest uzasadnione. 

- radnej I. Świątkiewicz-Woda - parking, o który radna pytała będzie 
wykonywany, ale trochę później. 

- radnej D. Jakubczyk odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.  
Jeśli chodzi o budynek przy ul. Kąpielowej to poinformował, że został 
wyceniony na kwotę ponad 300 tys. zł. Podczas wizyty marszałka Adama 
Struzika w Szydłowcu i rozmów odnośnie dalszego funkcjonowania MLIM 
w Szydłowcu padła propozycja, aby ten budynek przeznaczyć na pomieszczenia 
magazynowe, archiwum lub jakieś pracownie dla potrzeb muzeum a pozyskane 
w ten sposób sale zamkowe udostępnić dla potrzeb ekspozycji. W chwili 
obecnej nie ma żadnej wiążącej decyzji. Rozmowy trwają. O wynikach rozmów 
poinformuje radnych. 
 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski udzielił odpowiedzi: 
- radnemu M. Plewie - w budżecie Gminy na budynek socjalny jest 

zarezerwowane 100 tys. zł. W tej chwili opracowywany jest zakresu robót, 
gdyż 100 tys. zł to nie są jakieś wielkie środki, gdy stan zero, czyli 
wykonanie fundamentów pod budynek to koszt ok. 170 tys. zł wg. 
kosztorysu. Należy teraz ustalić taki zakres prac żeby można było 
wykorzystać te pieniądze. Być może będzie to część fundamentów pod jeden 
budynek. Prawdopodobnie jeszcze we wrześniu będzie ogłoszony przetarg. 

-  odnośnie wszystkich zgłoszeń wykaszania. Jest utworzona ekipa 2-3 
pracowników, która dzień w dzień wykasza powierzchnię, która podlega pod 
gminę. To, co dzisiaj zgłosili radni Wydział Komunalny weźmie pod uwagę. 
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- radnej D. Jakubczyk odnośnie drogi, o której mówiła w interpelacji na 
poprzedniej sesji. Mecenas z UM kontaktowała się z sądem i otrzymała 
informację, że zmienił się sędzia, sprawę ma przejąć nowy sędzia. Gdy 
wyznaczy termin rozprawy to sąd powiadomi Urząd. 

-  radnemu W. Cielochowi odnośnie mostu w Zastroniu - podjadą pracownicy 
i zobaczą, w jakim on jest stanie i co należy poprawić. 

- ul. Witosa – w ubiegłym roku było to poprawiane, to są roboty do 
wykonywania na bieżąco. 

- odnośnie przetargu – nie został jeszcze rozstrzygnięty, sprawdzane są 
wszystkie oferty, jak będzie przygotowany do rozstrzygnięcia to radni 
zostaną poinformowani. 

 
Na pozostałe interpelacje i zapytania odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Ad 10. 
Przewod. obrad poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miejskiej 
w okresie między sesjami: 
- pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Szydłowcu w sprawie 

inicjatywy budowy pomnika TON w Szydłowcu z prośbą o wsparcie 
finansowe tej inicjatywy, 

- radny P. Bloch w imieniu przewodniczącego Komitetu zaproponował, aby 
wszyscy obecni na sesji oraz radni wsparli finansowo tą inicjatywę poprzez 
indywidualne wpłaty określonej kwoty na listę a następnie przekazanie jej 
Komitetowi. Poinformował, że do pisma wystosowanego przez Komitet 
Budowy Pomnika załączone są dowody wpłat wraz z kontem bankowym 
i można indywidualnie wpłacać, jeśli ktoś chce w ten sposób poprzeć tą 
inicjatywę. 

- zaproszenie na zebranie w sprawie cen dostarczania ciepła przez Miejską 
Ciepłownię sp. z o.o. w Szydłowcu, 

- poinformowała, że p. Marzena Piątek złożyła skargę i na tą skargę Burmistrz 
Szydłowca udzielił odpowiedzi. 

- skarga p. Stanisława Koniarskiego na bezczynność Burmistrza oraz 
odpowiedź na tą skargę, 

- pismo Jerzego Stanika w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia jego 
interesu prawnego. 

 
Ad 11. 
Przewod. obrad poinformowała, że wszyscy radni otrzymali druki oświadczeń 
majątkowych. Zgodnie z art. 24h ustawy o samorządzie gminnym radni ostatnie 
oświadczenie majątkowe mają obowiązek złożyć na dwa miesiące przed 
upływem kadencji. Obecna kadencja kończy się w dniu 21 listopada 2014 roku. 
 

 15



Przypomniała, że radni, przedstawiciele jednostek pomocniczych Gminy 
(sołectw, osiedli, dzielnic miejskich) oraz reprezentanci społecznych komitetów 
mogą składać wnioski do projektu budżetu na 2015 rok w terminie do dnia 20 
września 2014 roku.  
 
Poinformowała, że sołectwo w Krzcięcinie w ramach funduszu sołeckiego chce 
pogłębić rowy przy drodze powiatowej. Zapytała w imieniu sołtysa, jaka to jest 
procedura, którą trzeba będzie pokonać. Burmistrz poprosił, aby pani sołtys 
skontaktowała się z nim.  
 
Sołtys Halina Zawadzka w imieniu Rady Sołeckiej w Chustkach, mieszkańców 
i własnym zaprosiła na organizowany w m. Chustki Piknik Historyczny z okazji 
445 rocznicy powstania tej miejscowości, który odbędzie się w dniu 21 września 
2014 r. o godz. 1100 
 
Mieszkaniec Szydłowca Piotr Mosiołek zabrał głos w sprawie wysokości 
stawek podatków obowiązujących na terenie gminy Szydłowiec. Jego zdaniem 
stawka ustalona przez Radę w wysokości 16 zł za m2 pow. użytkowej od 
budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej jest za wysoka. Zaproponował zainteresowanie się jego 
propozycją ustalenia podatku od każdego zatrudnionego na rzecz gminy, 
w której się pracuje. 
 
Radny M. Koniarczyk zapytał o pismo Państwa Styczniów w sprawie budowy 
drogi dojazdowej na osiedlu Północna. 
 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski poinformował, że sprawa toczy się od 
pewnego czasu tj. od momentu uchwalenia planu zagospodarowania 
przestrzennego dla historycznej części miasta Szydłowca. W części kwadratów 
między ulicą Radomską -Północną- Targową powstają nowe budynki 
mieszkalne. W planie są wyznaczone ciągi drogowe. Część działek 
w poprzednich latach Gmina odkupiła pod te ciągi drogowe. W tym konkretnym 
przypadku, o którym radny mówi– chodzi o działkę bezpośrednio przy 
ul. Północnej, której nie można wykupić gdyż własność jest nieuregulowana. Są 
spadkobiercy, rzekomo prowadzą sprawy spadkowe. Państwo Styczniowie 
w swoim piśmie stwierdzają, że wszystkie sprawy zostały poregulowane. Po 
skontaktowaniu się z jednym z tych spadkobierców okazało się, że to nie 
prawda, bo sprawy jeszcze się toczą.  
Gmina jest gotowa odkupić ten pas drogowy, żeby można było w jakiś sposób 
wykonać tą drogę. W tej chwili jest utwardzana część drogi od ulicy Targowej, 
tam gdzie działki są już wykupione i po jakimś czasie będzie tam można 
dojechać. 
Rozwiązaniem tego problemu, ale to wymaga całej procedury i rozciągnięte jest 
w czasie to jest przyjęcie w budżecie Gminy środków na opracowanie 
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dokumentacji projektu + podziałów geodezyjnych w trybie artykułów „spec 
ustawy”. W wyniku takiej decyzji grunt przeszedłby na własność Gminy 
a odszkodowanie by leżało w depozycie sądowym do momentu aż sprawy 
sądowe to uregulują. Takie może być w tej chwili rozwiązanie. Były 
prowadzone rozmowy i wynika z nich, że spadkobiercy nie są zainteresowani 
uregulowaniem stanu prawnego tej działki. 
 
Radny M. Koniarczyk stwierdził, że takiej odpowiedzi się spodziewał. 
Przypomniał, że to jest droga gminna i w interesie Gminy leży pomoc 
mieszkańcom, którzy mają problemy z doprowadzeniem mediów. Nie jest 
prawdą to, co odpisała p. U. Grzmil, iż z tego powodu, że nie można znaleźć 
spadkobierców nie można uregulować stanu prawnego i nie można nic więcej 
zrobić. Stwierdził, że to jest nieprawda, gdyż konsultował tą sprawę 
z naczelnikiem Szymczykiem ze Starostwa i są dwa sposoby żeby uregulować 
ten stan prawny. Gmina w latach poprzednich wykupiła sąsiadujące dwie działki 
i zaniechała wykupu trzeciej to zdaniem radnego jest coś nie tak.  
 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski powtórzył - Gmina może wykupić grunty 
od prawowitych właścicieli, czyli jeśli jest właściciel, ma urządzone księgi 
wieczyste, jest dokonany podział i Gmina u notariusza dokonuje wykupu gruntu. 
A w tym przypadku nie ma uregulowanego stanu prawnego. Jedni ze 
spadkobierców twierdzą, że sprawa jest złożona do sądu i toczy się 3-4 lata 
i efektu nie widać. To, co p. U. Grzmil odpowiedziała to jest prawda, bo Gmina 
nie może wykupić tej działki, bo nie ma od kogo. 
 
Radny M. Koniarczyk stwierdził, że warto zainteresować się artykułami 
zamieszczanymi przez media lokalne, bo tematy są bardzo ciekawe i tak: 
- „Wszystko pięknie, w tym naszym odnowionym parku. Tylko te nieszczęsne 
kosze, wszystkie przepełnione, a wokół poniewierają się butelki po piwie 
i wódce i jakieś kubki do jej picia. Szczególnie dużo tych nieczystości jest po 
dniach weekendowych”. Radny stwierdził, że ludzie nagminnie się skarżą, że są 
nowe kosze na śmieci a nie są regularnie opróżniane. Stosy śmieci przy każdym 
koszu czy ławce to jest kiepski wizerunek miasta stwierdził radny. Szczególnie 
widzą to goście odwiedzający Szydłowiec. Trzeba się zastanowić już teraz nad 
tym problemem. 
 
- artykuł pt. „Zapomniany zalew”- „My nie zarządzamy tym terenem. Tereny 
nad zalewem są we władaniu gminy. Rada Miejska podjęła uchwałę 
o wystawieniu tych działek na sprzedaż” - stwierdził Marek Zdziech, kierownik 
Wydziału Sportu i Turystyki SCKiS - Zamek. Radny stwierdził, iż po 
przeczytaniu tego artykułu był bardzo zaskoczony taką wypowiedzią. Oczekuje 
wyjaśnień. 
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- sprawa Klubu „Szydłowianka” - bardzo zaskoczyło go pismo, które wniósł 
Zarząd i było opublikowane w prasie. „Zarząd Miejskiego Klubu Sportowego 
Szydłowianka Szydłowiec wydał oświadczenie, w którym informuje, że 
w związku z brakiem możliwości finansowych zmuszony jest do wycofania 
drużyny seniorów z rozgrywek w IV lidze mazowieckiej”. „Jednocześnie 
obciążenia klubu zwiększyły się znacznie od marca 2013 roku, od kiedy Urząd 
Miejski przestał udostępniać bezpłatnie autobus na mecze wyjazdowe dla 
zespołu seniorów i trzech drużyn młodzieżowych (ok. 60 wyjazdów w roku, co 
daje kwotę ok. 20 tys. zł)” 
 
- następna rzecz to stypendia – przypomniał, iż pracował w komisji 
stypendialnej i zna bardzo dobrze tą sprawę W ubiegłym roku w grudniu 
pieniędzy zabrakło i w tym roku jest podobna sytuacja. W tym roku po raz 
kolejny zabrakło kwoty ok. 20 tys. zł. I jest stwierdzenie, że na miesiąc grudzień 
stypendiów nie przewidziano. Trudno to zrozumieć, bo jeśli Rada zadeklarowała 
pomoc to powinna się z niej wywiązać. On, co roku stara się we wnioskach 
budżetowych zwracać na to uwagę. 
 
Radny sprostował drugą część wypowiedzi. p. Janusza Piwowarczyka. 
Stwierdził, że w prowadzonej przez niego kampanii wyborczej nie było żadnych 
obietnic i nigdy nie będzie. Faktem jest, że popierał wniosek, aby przy realizacji 
projektu kluczowego skorzystało na tym Publiczne Gimnazjum im. 
M. Kopernika w Szydłowcu, bo chodziło o utwardzenie placu szkolnego. 
Zaskoczyła go odpowiedź któregoś z burmistrzów, że to jest pomyłka. Jego 
zdaniem to nie jest pomyłka, bo harmonogram rozdysponowania kostki był 
opracowywany tutaj na tej sali i radni on również w tym brał udział 
podejmowali decyzję, co do jej lokalizacji. Przypomniał, że do dnia dzisiejszego 
nie otrzymał odpowiedzi na złożoną interpelację w sprawie harmonogramu 
zagospodarowania kostki z rozbiórki na Rynku Wielkim i ul. Radomskiej. 
Stwierdził, że zdemontowana kostka brukowa przewożona jest w różne części 
miasta i zdaniem radnego jej rozdysponowanie nie jest realizowane zgodnie 
z przyjętym przez radnych harmonogramem. 
 
Burmistrz A. Jarzyński poinformował, że został przygotowany dokument 
oparty na rozliczeniach Klubu Sportowego „Szydłowianka”. Będzie on 
udostępniony wszystkim zainteresowanym w odpowiednim czasie oraz 
przekazany do Rady Miejskiej. Zawierał on będzie informacje – jakie pieniądze 
otrzymuje Szydłowianka, jakie otrzymywała na przestrzeni ostatnich lat 
z różnych źródeł -jak stypendia czy budżet Gminy.  
- poinformował, że w dniu 22 sierpnia br. zakończyła się w Urzędzie Miejskim 
trwająca 3 miesiące kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej. Podpisany 
został protokół. W momencie, gdy RIO prześle zalecenia pokontrolne dokument 
zostanie przedstawiony Radzie. 
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Na tym porządek XLII sesji został wyczerpany. 
 
 
Przewod. posiedzenia zamknęła obrady wypowiadając formułę „Wysoka 
Rado, zamykam XLII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” 
 
Czas trwania sesji od godz. 15

00
 do godz. 1655 

Rada podjęła uchwały od Nr 251 do Nr 254/XLII/14 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 
 Protokołowała:      Przewodnicząca obrad: 

Krystyna  
Jachowska- Sadura       Krystyna Bednarczyk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, działając 
w interesie osób fizycznych. Podstawa prawna art.5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 
6 września 2001 r. (Dz. U. z 2001 r. Nr 112, poz. 1198 ze zm.) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 
29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych (Dz. U. 2002 r. Nr 101, poz. 926 ze zm.)  
Wyłączenia dokonała Krystyna Jachowska-Sadura – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

 


